

## 2015年10月24日浸大校友日 記住MARK日子 Mark Your Diary for HKBU Homecoming Day on 24 October 2015

2015校友日將於10月24日(星期六)在浸大校園舉行,精彩活動包括:

MARK YOUR DIARY NOW for Homecoming Day 2015 to be held on 24 October 2015 (Saturday).  
Great events on campus include:

- 校園精華遊 **Campus Tour**
- 校友茶敘 **Alumni Tea Reception**
- 校友加冕禮 **Alumni Investiture Ceremony**  
(加冕校友畢業年份 For alumni graduated in : 1965、1970、1975、1980、1985 and 1990)
- 盆菜晚宴 **Poon Choi Dinner**
- 香港浸會大學校友七人足球賽 **HKBU Alumni Soccer Seven** (日期待定 date to be confirmed)
- 工商管理學院親子嘉年華 **The School of Business Carnival**

屆時校園將充滿歡樂氣氛,請校友預留時間參加。詳情稍後公佈。

You will have lots of fun on the Day. Further details will be announced when the date comes closer.



### 香港浸會大學第三屆傑出校友獎 HKBU Third Distinguished Alumni Award

香港浸會大學每年舉辦「傑出校友獎」,希望藉此表揚優秀校友的卓越成就,以及對浸大和社會的服務及貢獻。第三屆「傑出校友獎」將於2015年8月開始接受提名。候選人必須為浸大(或其前身香港浸會學院)校友,須由一名浸大校友或現任教職員提名,並獲得兩名浸大校友或現任教職員的贊同。評審委員會將根據一項或多於一項準則審核候選人,包括專業或學術成就、對浸大的服務及貢獻,以及對社會的服務及貢獻。

有關詳情,請瀏覽校友事務處網頁: <http://aao.hkbu.edu.hk/en/home/index.php>。

期待您的參與,請提名您心中的傑出校友!

The University organises Distinguished Alumni Award on an annual basis to recognise alumni who have made outstanding achievements and contributions to the University and community. The third Award will be open for nomination in August 2015. The nominees for the Award must be alumni of HKBU (or its forerunner Hong Kong Baptist College). Each nominee must be proposed by a nominator and seconded by two supporters who are either alumni or current staff members of HKBU. The Selection Committee will consider the suitability of the nomination based on one or more of the following criteria: professional or scholastic achievements, service and contributions to HKBU, and community service and contributions to society.

For details of the Award, please visit website of Alumni Affairs Office at <http://aao.hkbu.edu.hk/en/home/index.php>.

We look forward to your support and nomination of your distinguished alumni!

